



Glen Keane
Founder
Glen Keane Productions

A 38-year veteran of Walt Disney Feature Animation, Glen Keane trained under Disney's Nine Old Men, as the studio's core animators were known. He went on to create many beloved Disney characters, such as The Little Mermaid, Aladdin, The Beast, Tarzan and Rapunzel. In 2012, Keane left Disney and started Glen Keane Productions to further his artistic exploration in animation, design and film. He has since collaborated with Google, the Paris Ballet, Riot Games and Green Egg Media. Keane's most recent project is the Academy Award-winning film **Dear Basketball**, which he animated and directed in collaboration with legends Kobe Bryant and John Williams. He is currently directing **Over the Moon** in partnership with Pearl Studio and Netflix. The animated feature is due to be released in 2020.

Glen Keane
创始人
Glen Keane 制作公司

Glen Keane 是迪士尼首席动画师，拥有 38 年丰富经验，师从迪士尼九大元老，成为不可或缺的灵魂人物。他创造了许多深受观众喜爱的动画人物，如小美人鱼、阿拉丁、野兽、泰山、长发公主。2012 年，Keane 离开迪士尼创立了 Glen Keane 制作公司，继续他在动画、游戏、电影的艺术创作。如今，他和谷歌、巴黎芭蕾舞团、拳头游戏公司、Green Egg Media 公司开始了合作。今年，由他执笔导演，殿堂级篮球运动员科比·布莱恩特和电影原声配乐大师约翰·威廉姆斯携手创作的《亲爱的篮球》，荣获本届奥斯卡最佳动画短片。目前，他正在与东方梦工厂、网飞 Netflix 共同打造动画电影《奔月》，预计 2020 年推出。